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� 2a REGIONAL EF GIRONÈS-CA L’AGUIDÓ

El tècnic local, sorprès per
la suspensió del partit (89’)
Girona. El tècnic de l’EF Gironès, Francesc
Gala, s’ha mostrat sorprès per la suspensió
del partit que el seu equip va jugar contra el
Ca l’Aguidó. El partit es va suspendre perquè
l’àrbitre va considerar ofensius els crits d’un
grup de seguidors de l’EF Gironès contra el
senegalès Dau (Ca l’Aguidó). «Potser hi va
haver algun comentari quan el jugador
tocava la pilota, cosa que no està bé, però
no hi ha motiu per tant rebombori», va dir.
Segons el tècnic del conjunt gironí, Dau va
actuar amb força en cada acció des que va
entrar al camp (65’). Gala diu que ni l’afició,
ni els tècnics ni els directius poden ser
considerats racistes, ja que no hi ha hagut
problemes amb jugadors que el club té o ha
tingut de fora de l’Estat. / J.F.

� SUPERLLIGA EUROMAT ESTARTIT

Maribel encara no ha tornat
i tampoc jugarà a Tarragona
L’Estartit. Després de perdre amb claredat la
final del Torneig d’Històrics contra l’Espanyol
(5-1), l’Euromat Estartit ja prepara el segon
partit de lliga, diumenge al camp del Nàstic.
La mexicana Maribel Domínguez, per
problemes burocràtics, tornarà a ser baixa
–encara no ha debutat–, ja que no ha pogut
tornar del seu país. El president del club,
Carles Nugué, confia que podrà jugar el dia
26 contra el Barça. Per a diumenge és dubte
la davantera Sara Serna, amb un esquinç en
un turmell. Nugué ha dit que contra
l’Espanyol l’equip va lluitar, però va tenir poc
a fer pel nivell del rival i per les baixes
(Masferrer, Anna Martí, les esmentades
Maribel i Sara Serna, i les frances Miraoui i
Dahou, que tenien permís del club). / J.F.

� Cruyff, en la presentació de la nova samarreta. El
seleccionador català, Johan Cruyff, tornarà a
aparèixer públicament avui amb motiu de la
presentació de la nova samarreta Astore que
lluirà a partir d’ara la selecció catalana. El
gran dubte és saber si Catalunya podrà
estrenar-la aquest any 2010. Hi ha problema
de dates, ja que el 22 de desembre hi ha
copa, i això limita molt l’elecció del dia del
partit. Una opció seria el dia de Sant Esteve.

� Miguel Ángel (Terrassa), únic porter imbatut.
Després de l’empat de la primera jornada
contra el Castelldefels (0-0), el Terrassa ha
encadenat dues victòries, contra el Cornellà
(2-0) i contra el Manlleu (0-2). Una de les
claus del bon inici de lliga del conjunt
terrassenc és a la porteria, ja que el porter
Miguel Ángel continua imbatut. El Terrassa
és l’únic equip de la tercera divisió que no ha
rebut cap gol en tres jornades.

� La Penya Unionista Figueres fa trenta anys. La
Penya Unionista Figueres (PUF), presidida per
Josep Buixó, celebra des de divendres, amb
el pregó de l’exalcalde Vilamalla, Ferran Prat,
i fins diumenge, la vint-i-quatrena trobada
de futbol de base. La PUF celebra els trenta
anys i el dia 27 organitzarà al Casino Sport la
conferència Estudi de la mort sobtada de
l’esportista, a càrrec del traumatòleg Ramon
Brugada i el forense Narcís Bardalet.

FLAIXOS

� Feia uns quants mesos que el
delegat gironí de futbol dema-
nava un relleu, que es va oficia-
litzar dimecres en la reunió de
la junta directiva de la federa-
ció catalana. Josep Ribot és el
nou cap visible en substitució
de Ramon Codina, que ho dei-
xa després d’un any per incom-
patibilitat amb la seva feina de
comercial: «Aquest és un càrrec
[el de delegat gironí] que re-
quereix hores i estar-hi molt a
sobre. No és una feina per fer a
mitges. Els caps de setmana en-
cara podia anar a veure tres i
quatre partits, però també s’hi
ha de ser en el dia a dia, perquè
hi ha molts temes i qüestions
per atendre», va afirmar l’ex-
president del Cassà.

El seu substitut, Josep Ribot,
és el president del Quart. Té 49
anys i la seva vinculació amb el
futbol és més aviat recent. «Els
meus inicis? Portant la maina-
da a Quart, vaig començar a fer
de delegat de l’equip... I fa cinc
anys que en sóc president.» Per
assumir la delegació, a Ribot el
va sondejar la branca gironina
de la directiva de la federació
catalana (la presidenta del Lla-
gostera, Isabel Tarragó i el pre-
sident de l’Estartit, Carles Nu-
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La delegació canvia de cap

gué). «La gent del territori ha
decidit sobre el delegat. M’ho
van proposar, em va fer il·lusió i
vaig decidir acceptar-ho.»

President de club. Aquest és
un dels trets diferencials de Jo-
sep Ribot en relació amb els
seus predecessors. Ni Ramon
Codina (quan va assumir la de-
legació gironina ja havia deixat
la presidència del Cassà) ni
Carles McCragh, ni Josep Sierra
ni Antoni Bayó ni Josep Maria
Giralt ni Manel Lloret havien
estat delegats i presidents de
club alhora: «Crec que aquesta
duplicitat, fins i tot, és positiva,
perquè puc saber més de pri-
mera mà la necessitat dels
clubs», va aclarir Ribot. En
aquest sentit, ja va expressar al-
gunes de les seves inquietuds:
«Tinc al cap intentar millorar
les relacions entre els clubs a
través d’una relació més fluïda
entre les directives. Moltes ve-
gades, els directius visitants no
són rebuts pels locals i semblen
un aficionat més. També mira-
rem d’unificar fórmules perquè
el soci d’un equip pugui tenir
avantatges quan el vagi a veure
a fora.» Ribot també va parlar
de potenciar el monitoratge i la
formació de tècnics.

Codina i Ribot., ahir a la delegació./ LLUÍS SERRAT

� Josep Ribot assumeix el càrrec que
deixa Ramon Codina després d’un any

�El nou delegat, president del Quart,
vol incidir en les relacions entre clubs

Josep Ribot
NOU DELEGAT GIRONÍ DE FUTBOL

«Incompatibilitat per ser president d’un
club [Quart]? Cap ni una. El president del
gremi de flequers no deixa de fer pa. A
més, sé quines són les necessitats dels
clubs i no estaré a dins dels comitès»
«Vull mirar de millorar les relacions entre
els clubs, entre les directives, que moltes
vegades són massa fredes»

Ramon Codina
EXDELEGAT GIRONÍ DE FUTBOL

«Ho deixo per una incompatibilitat laboral.
La meva feina m’absorbeix molt i no puc
dedicar a la delegació les hores que mereix
un càrrec com aquest»

No es pot dir que Xavi Torres hagi
escalfat la cadira en l’any en què ha
format part de la directiva de Jordi
Casals. Ahir, el periodista, que dilluns
va deixar d’exercir, per sorpresa de
molts, les seves funcions en la
federació, va repassar l’acció de
govern de l’últim any. A banda de la
reforma del futbol de base i de la
reordenació del futbol territorial, que
es podrien considerar les iniciatives
més ambicioses que s’han tirat
endavant, Torres va fer referència a
altres canvis destacables: la creació de
la figura del director tècnic (Joan
Vilà), el naixement d’un departament
per recopilar informes de jugadors, la
revitalització de la selecció amateur,
l’aposta pel futbol femení o la posada
en marxa de cursos de monitors en
línia, per citar-ne alguns exemples.
Torres va incidir en el fet que totes
aquestes mesures «s’han fet en un
sol any» i que aviat es podria tancar
un acord amb la federació xinesa que
reportarà ingressos nous. De fet,
l’exencarregat de l’àrea esportiva de
la FCF va revelar que la delegació
xinesa es trobava ahir a Barcelona.

Per tot plegat, la valoració global que
fa Torres és molt bona. «Aquest
govern de la FCF no té oposició. Hi
ha unanimitat amb el futbol català
en les decisions que es prenen,
només el president de l’Hospitalet hi
està en contra», comenta, abans de
censurar que el club presidit per
Miguel García «és l’únic club que no
cedeix els seus jugadors a les
seleccions catalanes o que els
prohibeix anar a homenatges, com el
de l’Albert Càmara, que curiosament
és exjugador de l’Hospi.» El periodista
afegeix que manté «una relació
brutal» amb Casals. «M’agradaria
també destacar la qualitat humana
dels integrants de la junta. En un any,
no hi ha hagut cap discussió».
L’exdirectiu, d’altra banda, va
destacar la millora en les relacions
amb el Barça i l’Espanyol i va
assegurar que tenen quasi enllestit un
projecte per reformar la copa
Catalunya. «Enguany solucionarem la
fase final de la copa del curs passat i
la d’aquest, i a partir de la temporada
que ve plantejarem un nou sistema
de competició.»

El dimitit Xavi Torres destaca que la junta de Jordi Casals «no té oposició»

Xavi Torres
EXVICEPRESIDENT DE LA FCF

«Dijous em van dir que hi podia
haver una incompatibilitat amb la
meva feina a la Corporació Catalana.
Van veure que la televisió
contractava un partit de la selecció i
malgrat que jo no vaig tenir res a
veure amb les negociacions, he
hagut de prendre aquesta decisió»
«Ha estat una gran experiència que
lamentablement només ha durat un
dels quatre anys que havia de durar»
«Hem fet molta feina en només un
any. L’espina? No haver pogut donar
oficialitat a la selecció absoluta»


